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Aside from the dishonesty in so much of whaf Posner wrbtes there is also the
equally omn:I.i:resent ﬁdishnnest:ﬁ:y omission. Of all the many illustrations of this in
preceding chapters, notably what with all his uninhibited chest-beating in his boasting
of the CIA's great favor to him in making llosenko available, ss we saw, Posner suppressed
from what he clidims is the most delinitive biography of Oswald very much that Hosenko
had toldt the FDI and * published in 1975, that the KCB suspected Oswald mas gn Amer-—

shooters,
ican sleep agent, that he hated the USSR, that he was the worst of pmszikiszmarkswan,
unabliﬂ( to hit even cirabbit with a shotgun, things like that, uncongenial to the new
Oswald Pofner created for his special purposes,

Un the evidence of getting that rifle into the building in Oswald's hands that
j.""_ridaﬂy morning Posner ignores the most probative‘)g?d offical evidence that he did not.
As we have seen, Posner:as untruthful in saying that the fibers recovered from the
blanket in which that rifle was allegedly wrapped were positively connccted to that
blanket. Ho lmw the truth from Whitewgsh. Yet his invented "new" solution that he claims
closes the case did not addreds the incontrovertible evidence that proves Oswald did
not in fact carr% that rifle iwto the building within the package that from all of the
evidence he did not take into the build:l.uq. in any event. This is Posner's pattern ?;n
his niﬂ: chapter, ?ﬁ% Looked Life 4 a Maniac," with the subtitle "Osveld's m
(pages 263-285)

We have just semmomr'mm to fabricate his false case
by bt moenee. How'd sty BT ennitiin didhonssil iy {he- knowingand- deliberate

DA B A T R DA D e BE Of SOlid.. of.t:!.cial e’r.l.d.ence %%Mm

m-lia_hia_uay—mu.nd[\requiﬂng that he 3&8% omit what he knew that de:stroya his con-

trived case. Tne evidence, scientific and first—-perso% that disproves his and the
el

Commission's false story about his carrying that rifle ipto the building inside that

5 - Rd‘r\ﬁ R
bag‘iervas also to introduce his-ether omissions with which 4his next chapter ¥gk begins,

TBhat feldln
how he has Oswuld "escape" when—-bhe—Cem;.asi:on—tvdiadjeramﬁa—andesm.

Sitnsmad
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Of’the_possihle_explmtims—the—mm—pmbﬁﬁle—me——ie—tﬁ&he Commission had togx
gross
expect extensive critical rending that could or would spot Emrss omissions Gand ‘The record
on Posner is clear® he did not expect this gﬁfﬁis ;]udgement was correct, he did not

have to face ite The major media was preconditioned toscfept any support of the offi-

cial mythologyc)
of+the-Test.

The magnitude of Posner's dishonesty and its importance to his countérfeiting an
impossible| solution" is whatu,:;f‘ nm\qﬁdrass, preparing the reader for this amazingly
successful dishonesty in :sz;a account of Oswald's “escafe“ with a breef account
o f what he knew, omitted and got away witnfmtﬁng that was really an indispensible
part of his and the Commission's fise explanations of how Oswald supposedly got that
rifle into that building, inside that special bag he is supposed to have made to hold itJ
bly,stealing the paper and the tape from the Depository em the day before the /.ssassinfition.
What we quote is from Whitewash, which O& Posner had and which was available to all of
those who aba.ndonnecl all their critical f acilties and pxgﬁbied his Beeé book as the best

o 1. Hewsday  Patrick J, Sloyan
of possoble hooks ¢ As Pulitzdr prime winning Nesdey reporter, /described it a ajrj%m
twtwo columns long with a picture g O?tlhe Zapruder film i ncluded as it y@c{/u n the
}ou:l.sville Couriop®iournal, it is a "landmark bock" that "is required reading for anyone
interested in the American crime of the century."

As the actua} ebidence is laid out in Whitewash (pp. 22ff) it is a landmark of suc-
cessful, multifaceted dishonesties t.at should be:"équ:l_red readin; for g1l who review

controversial books:

T N T I P AT
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The Report does not consider it necessary to do mors than get
Oawald to the building and into it. It dismiased the unequivocal and
uncontradicted testimony of Frazier and his sister by deciding they
wore"miataken”, It paid even less heed to Dougherty, the goly witness
who saw Oswald enter the building when he sald 'positively Oswald car-
ried no package - it just ignored him in its coneclusions (R137).

These conclusions alsp state Oawald "took paper and tape from
the wrapping bench of the Depository and fashioned a bag large enough
to carry the disassembled rifle”.

Juat as there is no evidence of any kind that the rifls was ever
disassembled, there 1s no evidence that Oswald ever took any paper .
and/or tape, There were no eyewltnesses, 'There was absolutely no evi.
dence - not even & wild rumor sbout either, F¥he Commission simply de.
cided that, because the unassembled rifle was 5.l inches shorter, it
was 5.l inches closer to the only testimony on the size of the package.
It did the same with the packaging materials, Having decided that
Oswald carried the rifle into the building in a bag, despite the fact
that its only evidence was exclusively to the contrary, the Uommission
had no problem deciding that Oswanld had just taken these materials and
made the bag, It does not say whether he made the bag in the building
before taking it to Trving . Wwhich involved the possibility, if not the
probablility, of detection . or made it in Irving, which the statements
by Marina and Ruth Paine Would seem to eliminate as a possibility, He
Just made 1t, unseen and somewhers, Each reader may decide for himselfl
where and how, It made no difference to the Commission. &And it makes
no difference, in any, event, for there is no evidence that he made or
used 1t, ( fujc 207

e,

Iir Py 17 ks
&AL'WHQ which is indispensible in his omission of what follwsows,Is onc reason

Azp
Posner had to simpLy ignore this end the following evidence in his supposed sfe-by- step
actevond
aeepind:

Having made the bag of a material that had the remarkable quality
of preserving fold markings imperishably end accepting nons other, or
baving just stolen this paper, Oswald had to get the bag or the paper

—_- to Irving, The only man who ever took him thars, and without doubt
i Jef the man who took him there the evening of November 21, was askad about
' ¢ guald thia, His answer was: Oswald had nothing that evening and never had.
t,r(vwrl.wlm\ A )‘Ball asked about both & package and about "anything", and Frazier was
positive in his response to both forms of the queation (28242), Ana
the packege was much too large to have been pocke ted,

Meanwhile, the Commiassion's identification expert is invoked in
a8 ssotion erroneocusly entitled "Scientific Evidence Linking Rifle and
Oswald to Paper Bag" (R135-7). Through FBT questioned-documents ex-
pert Jemes C, Caaigan, the Commission established that a sampls of
paper taken from the wrapping table the day of the assassination could
be identified as from the same roll as that from which thé paper for
the bag came (R135;4H93). This related no more to Oswald than to any-
one else with access to the building. But in also astablishing that
a roll of papsr was consumed in three days (R136), the Commiasion
clearly proved that Oswald could not have taken the bag and/or the
paper to Irving, for the materiala could have besn taken at mpsat two
days (if, indeed, at all) before the day of tha assassination, Un-
less, of course, it could prove that tha Depository had other rolla
of paper from the manufagturer's same bateh, which it could not

prove (R136). (Fafé 2@

Posner was no more ansious than the Commission to explain how Oswald could have
carried and hidden paper /éat waskhat was thoroughly wet by the time it comeTrom the

machine that dispansed it in those days before sg,gf‘ self-adhering tape was invented:

T
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)
citing his reading of that testimony as his ss{u‘ce (Page 541(). Yet Posner says mo more

s n

A s———
about West &—.‘t‘that that % gthen he ag sitting and eating lunc/{m did not =e Oswalde

What Posner did not burden his readers of the se success of his book with is:

Custodian of the wrapping table at which these materials are

kept was Troy Eugene West {61!356-63). West had bsen employed by

the Book Depository for 16 years and was so attached to his place

of work that he never left his bench, even to eat lunch, His only

separation from 1t, aside from tha necessary functions of 1life (and

this is presumed, it is not in his testimony), was on arrival be-
fore work, to get water for coffee.

He knew of no time when any amploiues had ever borrowed eny
taps or ever used it for themselves. Asked if Oswald ever helped
him or if he eve® noticed Oswald around either the paper or the tape,
both of which are at his bench, West replied: Navsr, Asked, "Do
you know whethdr or not he (Oswald) ever borrowed or used any wrap-
ping peper for himself?" West declared, "No, sir; I don't." Assiat-
ant Counsel David W, Belin, conducting the exemination, repeated,
"You don't know?" and West reaffirmed his answer, replying, "No; I
don't," (6H360)

If this is not the reason the Report ignores Weat's teatimang.
what follows i1s equally destructive to what the Commission wants be-
liaved. West raiterated his testimony that, so far as he knew, no
employess "ever" used or borrowed the tape for themselves, and Belin
turned to gquestions about the dispensing machine itself. The Commis.
sion had already sstablished that two of the cuts on the tape hed
been made by the machine, presuming them to be the cuts at the end
of a length of tape that was later torn into smaller pieces by hand,
Hence, Belin wanted to know, "If I wanted to pull the tape, pull off
a plece without getting water on it, would I just 1ift it up without
Eoing ovar the wet roller and get the taps withou} getting it wet?"

ast explained this would bs impossible, saying, You would have to
take it out., You would have to teke 1t out of the machine. 3ee,
it's put on bthere and run through a 1ittle clamp that holds it down,
and you pull it, well, then, the water, it geta on 1t." (6H361)

) Having proved that the tape on the bag had been dispensed by the
machine, the Commission thus established beyond any question that the
tape was wet when dispensed and had to be used immediately, 1f not at
the bench, at least very close to it. And ths man who was always
thers eatablished that Oswald never was,

The only possibility remaining, an effort to get West to admit
that he was away his jonuh, was totally unsuccessful and had the
opposite effect. kpe el

In even Ppsner's accpunt of how Oswald allegedly carried that mysterious bag he has

to have left many fingerprints all over it. But it mas another bit of magic evidence,
like the magical bullet:

"No, sir," he reiterated, "I never did hardly sver leave the
firat floor. That is just I atayed there where all my work wes, and
I just atayed thers" (6H362).

The only suggestion of any connection between Oawald and the bag
was through fingsrprints. Because Oawald worked where the bag was
reported to have been found, the presence of his fingerprints was to-
tally meaningless, Sebastian F, Latona, supervisor of the FBI's
Latent Fingerprint Section, developed a single fingerprint and a
single palmprint he identified as Oswald's. More signifieantly, "No
other identifisbla printa wers found on the bag" (RJ.gS).

After all the handling of the bag attribubted to Oswald, first
in making 1%, then in packing it, then taking 1t to Frazierls car,
putting it down in the car, pilcking it up and carrying 1t toward if
not into the bullding for two blocks, and then, at least by infer.
ence, through the building, and when removing and assembling a rifle

T N BT R R TR
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Marina teatified he kept oiled and oleaned, how is it to be explained
that he left only two prints? The only thing as strange is that this
bag was also handled by the police and was the only evidence they did
not photograph, according to their testimonles, where found.  Yet th
“reshest prints, those of ths police, were not discovered, fP‘ljlj 212D

e D)
Marina's testimony was wonfirmed by the FI_]I lab. It found the rifle recicpeidinx

well-piled.
If it were not that megic becomcs imdiepemes indispensible to Posner Heemcidths
it might be possible that he shunned and dmitted this official testimony of which he was
wedl aware because it depends on magic the last of Yuich we here have seen is a
<t
magical paper and a magicul blanket ﬂ-:e reject the oil of the well-oiled rifle because
no such oil showed in the FBI Lab'g] testing. The paper had the added magical properly
of refusing to accept all the fingerprints having to have been deposited on it - if the
bag
oEPiolel hiatory of that Dhgw 28 titse
Which is hardly possible.
- P N
Witk :Ehis demonstratien of howﬁ’mmer creates his proofs -an—ewidence ¥ ™
4
t@i‘er‘l’# omission of what w,s well known, a less polite description is by the crudest
suppressions, Mis siilled practisé BEmof it in what he says is his account ofOswald's
Am — Lo ‘
,pc escape bui is actually imdisnepencbe indispensible evidnpte—ef the possebility of the
crime as Posner and the Commission state it followsy. L
" MWM
No Soufice Posner begins his Oswald escape chapter with e his
#C catnd )
Bt Hartogsian practise of mind reading, W_\H stating that Oswald had little
time to prepare for what would make him famous that he so longed for and that == one
rEsmit evidence of this is "the fact that he #dhad had only four bullets with him,
though the rifle's clip could hold six."(Page 263, In af fact the rifle could fave
held an edditional bullet,as if he knew angbhing at all abdut rifles, his pretense—of

koomtedge—in-his-wrdting, Posner would have lkmown. That additional bullet could have

been é'ambered before the loaded clip was inserted.

established,
This quote reflects again Posner's gross ignoranceméota of the case about
- ca
which heﬂg-itas glibly pretendecing there is nothing he does not knovydyow else an—:lﬂrf{eb
W w ‘
say it a-dts-a-#WW "Case Closed" other that base all the evidence?

T T PR T
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WL
His and the official nwthologiesf and baged on th: same and entirely unproven conject=

ure, one of th\i:ose thing: he wqe par—priased praised for never resorting to in t-?htftem
dust-jacket encomlwis, the conjecture that the rifle was in the Paine garage and that
Oswald got it from there the morning of the ssassination and carried it to the @ene of
the crime in that magical bag. Tne problem ¥p No Source has here is that "no kiddin' " is
more than j%‘tified. 14‘:%1;Ufe":',%d/l doubt, Pésmr woult}éceuee the Dallas po]_'l.ce:f)f planting
evidence. Their search "S&1 disclosed wexhsd there wes other such ammunition in that
garage. S0, there was not a bleséed thing to keep Oswald for not b:nwf"w himself, albeit
with utter irrationality c;]'.' the official mythologics are true, to those four bullets.

In admitting what certainly casts some doubt on Oswald's expectation of getting
avay with vwhat is attributed to him firing all the shots from that ai:ath—fl%r window,
Posner says he "could not be certain of i‘ingng a deserted floor or atea from which to
shoot. " Posner ends this consideration wiktout going farthur, but%/f'act is that
Oswald, most of whose work was on that floor, knew very well that it was the floor of

— 1 i
the warehouse least likely to be #eserted because a new floor was being laid on it. That

ul/
put pezoble there all the time other than at lunch time and with the(@ges peid, there vas

Fhat e/
no certainty at all these—lme or more of the men paid so Jittle would not brown bag. Or,
&"Jf-‘ bfi"ﬁ!‘:ﬁﬁ u y
as Posner does not spell out, the floor with the sli # Dbeing deserted

was the very one Oswald supposadl‘ld selected,
4As part of his Mo Sourcef mind reading Posner says that "It was not a suicide missiof.

Oswald wanted to escape.” That no doubt accounts for his leaving all but fifteen dollars
) [t Thaa
of what he had for Marina w. insignificant sum for any escape.

Without anyi%sr word about the crime, with which he later does toy around, discon -
nected from the vital evidence he here plays his special kind o2 of games with, Posner
be:':ug]s the second page of this chapter ( Page 264) e

After firing the final shot, he slipped through the narrow gap
he had created between the cartons of books. He hurried diago-
nally across the sixth floor, toward the rear staircase. Next to the
stairs, Oswald dropped the rifle into an opening between several
large boxes. It hid the gun from view unless someone stood al-
most directly over the boxes and peered down.

e ATt ettt s it e b St
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i Jumble,
This is quate a jamo-and it jerks the readers mind quite a bit, not an unwise trick

4

considerin;; what Posner is to.
LA,
Including his skilled practise of omission of th: best evidence. He medfiot have

left his \ccount of how Oswald supposedlﬂ disposed of the rifle so vague when the Gom:l.saior_l)

as hecertainly knew from that devoted rdeading oi) :Js evidence he # says he W
i

hgd phofo of that riifle as found. They were talten by E?e profs professienal police J
b;%ﬂ?h.‘i Lo 1511 /fl»b ALLA andy D 54w che b.e,fkar

Pﬁotogra ex fobert Lee Studbaker. Ha:er‘téiﬁﬁﬁﬁy is included. t Posner read in his

diligent recearch of all those Com::ission/Volumes. It is in ﬂolm T, beginning on
page 137. But then Posner is prejudiced against Studebaker, or ma,y%ainst erime—e?cene
pictures, because with more yhan 6 six hundred pages he makes no meﬁion'of Btudebaker's
name, Not one time,

Of cpurse in his own book Posner is entitlted to decide for himself whut pictures

he wants andmm—impm:tsb%&#, does not #%% want. Posner has sixteanwof pictyres
most with mors thl;“flftiﬂ;w ‘o a ;ﬂf yet for a booky supposed.'ljg the most definitBve on
thE/;;z‘ime tiself he has not a single crime-scene picturg, not one having any evidentiaty
‘V’aJL‘lB. He décided thal baby ?ictyres of Oswajd and of o:j:hers already widel? published
oi Oswald in linsk were more important. If-4het 1£i.cturea of evidence were less to his E
likdng, It is h!]'a book he has his rights, and so 'ido othews, to question and to interpret.

While S-bq{deba.laer is a non-person to Posner, his boss, Lieutenant Carl Day, appears
on six pages of this chupber without Posner mentioning him in connection with the finding
of that rifle. He also took pictures of it,as did Studebaker. And testified to its
finding.

Ooutifo

A1) the evidence is that Posner wrote what he lmew is untrue on kde alleged getting
%Jof that rifle, Posner's words ghoted above bea:ag that "Oswald dropped the rifle
into an opening between several large boxas.

9& Posner's knowing ilalse represantaé%\'is ess_Ft:.al in his phony time recon-
structkon of Os\_wald's alleged flight, but it has another and considerable importance !
beeause :.th actually gldm( that Oswald did not and could not have put the rifle

where it wag e-Lew—d found and, ifi in flight, he could not possibly have Put it there

e B e e L 1 = e S o e A M D N R T YT
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it was found, the reason PYsner does not mention those pictures. \Begez2gty
&8 1% Was Iound
indi f the rifle, about which he had already
Later, when Posner gets to the finding ;: iy ;,:.1',‘ T l
conditioned his reader's mind, he lets slip the fact that) (in the part of a single
parae;rglil (on page 271) that he &wet devotes, knowingly inadequately and incompletely)

] n i
to the finding of the rifleg.thet itwes—hidden. 9 26‘{J
. "_.___,_-—’
i 34
He knows that Osuald could(not Just have "drépped " the rifle‘while allegely

rusthing to escape and by "dropping" it/also have "hidden" it as he lets slip out
~

seven pages later.of W@,
“ike all nis dishonesties, this is not without purpose. It is essential to his

knowingly false time reconstruction that in turn is indispensible to the possibility of

his having the book he ended up with. . )

Phis is his eméri entire account of the finding of the rifl

Ten minutes after the shells were found, Deputy Sheriff Eu-
gene Boone and Deputy Constable Seymour Weitzman were near
the northwest corner of the sixth floor when they spotted the rifle,

—_ hidden between boxes only three feet from the rear stairwell.™ No
one touched it until Lt. Day arrived. Day could immediately esti-
mate the chances for recovery of prints, and it was poor. “I looked
down between the boxes and saw the rifle had a well-worn leather
strap. I knew there could be no fingerprints on that strap, so I
picked the gun up by that. The stock was pretty porous and
weather-worn, so there was little chance of any prints there.
Before pulling the bolt back, I satisfied myself there were no
prints on the little metal lever. Then I held the gun while Captain
Fritz pulled the bolt, and a live round fell out. There were no more
shells in the magazine.”™* ¢ Fitge 271 )

His source note :ﬁﬁ‘lﬁs ovn “"Interview with Carl Day." (Page 546)

' \of Posner's
u‘lhis, as will be apgremt, strongly sugpeests that\somefat the laastjo 0!

i . Jesisimatesource
boasted=of two py hundred interviews had the purpose of givimg him a

j i i ich he builds
for knowingly deceptive, misleading and just plain false writing with which

his phony case.
Lieutentant Day did testify before the Commission (4H249fF) and he also filed an

affidavit for the record (7H401) All that : Posner attributf es to him through his

i interview was required
interviewgwas in the Commis:ion's pabiished Tecord. Thus no Day inte

b
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for Posner to obtain the information he alseady had in the Commission's volumes.
Setting forth the deliberateness of this particular dishonesty vital to his book,

S ———

there is what he kneu from Wpitewash about the finding of the rﬁle’@a?es—ﬁﬁﬁ'lﬂ This
Y e Dhin

also tells us »bit abodt the quality, or lack of it, in police terms, of ks

A
th work the police did&wﬂuﬂd*a—amb;}t;about tha::Commisrion'a-- representations

and interestas. (Ehe  qentification dxperts" afe Pay and i€ assitant, Detective Stude-

wm%
baljer, The time is after the empty shedls wasAbund:

By this time what happened when the identification experts were
called over to whers the rifle had been found should be comprehensi- |
ble in a streamlined mccount, There 18 no indication the area was
checked for fingerprints at all, even though the rifle was complately
surrounded by boxes and carsfully hidden in a space "just wide snough
to accommodake that rifle and hold it in an upright position” (4H259).

By "upright", Day meant horizontal. He.and Studebaksr clambered all
over the unfingerprinted barriers behind which the rifle was hidden

to take ploturea, but they took onlE similar pictures from exactly
the same spot, Studebaker's even show hls ouwn knee as he phobtographed
downward (21H&45).

After the rifle was photographed, Day held it by the astock. He
asaumed the atock would show no printa. hen Captain Fritz, perhaps
because of the pressnce of newsmen, grasped the bolt and e jected a
1ive cartridge, Day had found no fingerprints on the bolt. If there
was any need for this operation, it was never indicated. There was
no print on either the clip or tha live bullet.

! "o As with all the evidence, the pictures of the rifle also have
other minor mysterisa, Day testified that he made a negative (Ex-

- hibit 51l}) from one of his two negatives (Exhiblt 718) of the rifle i
in the position in which 1t was found. What ugseful purpose thia |
served, especially if the result sought was greater clarity, is not |
apparent (LH257ff.), If these are ildentical, they were at the very |
least cropped differently. Ths confusion extended tp the Commis- !
gion's editor, who deacribed the copied negative as deplcting loca-
tion of the C2766 rifle when discovered" but of the original negative i
said, "Photograph of rifle hidden beneath boxes e \

In any event, the rifle was almost clean of prints, as were the

shells, and well hidden. Two men appear to have found it at the ame
tims, The Commission saw fit to call only one to Washington. He 1s
Eugene Boone, R deputy sheriff (3H291ff.). The other was Seymour
Wei tzmen, & constable end one of the rare college graduates in the
various police agencies, He had a degres in engineering. Wei tzman
gave a deposition to the Commission staff in Dalles on April 1 196k
{7H105.9). Under questioning, he deseribed "three distinct shots”,
with the second and third seeming &lmost simultaneous, He heard some
one say the shots "come from the wall" weat of the Depository and "I
immediately sceled that wall". He and the police and "Secret Service
as well' noticed "numerous kinds of foobprints that did not mals sense
‘beoauss they were going in different directions”, This testimony
seems to have been ignored., He slso turned a piece of the President's
akull over to the Secret Service. He got it after being told by a
railroad amplo{es that "he thought hs saw somebody throw something
through a bush®,

Then he went to the sixth floor where he worked with Boone on
the search, With Weitzman on the floor looking under the rlﬁta of
boxea and Boone looking over the top, they found the rifle, "I would
say simultaneously ... It was covered with boxes, It was well pro-
tected ... I would say eight or nine of us stumbled over that gun a
couple of times .., We made a mu?Ftight bnn'inrda until the crime

lab came up ,.." (TH106-7). C'ny 39*c)
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(Aside from its intended purpose, exposing the true character of the massive
diginformation campaign of which Posner was the point manfmd timed to coincide with
the fhiptieth assassination anniversary, these gquotations are of and are based upon
the official evidence little known today. The no-conspiracy theory books like Posner's
and those espousing conspiracy theories on the other side argue preeonca,otinns in which
the basic and established fact of the assassination aniiﬁts investigation are not useda

eader understanding.)

273/44:

It is evidence universally ignored yet is essential {::.
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Constable Weitzman's is only some of the testimony that ruins Posner' s book. He
omitted this testimony, of which h. kmew from more than this publication of it. His

ul L
intent is to hide, as/fis initial description ol how Oswald allegedly got rid of that

rifle,_je—taat-he—justcasually droped do dropped 16Tt 15 deliberate on Posher's

“parh. }
. cputy Sheriff Engene Boone
In his paragryah quoted above he says that and Weitzman found the rifle. His

souzce on that sentense, alter his use of "they" to refer to both, is enly the testimony

—_—

and % that of Lulee Mooney, another deputy sheriflfi, neither of whom>
of Homicide Captain Vill T o whe Gad mexPimet first-hand information,, and—to—that—of

~ or off “oone. Dav'o

iteenaye Vo mention of ?Iéifgﬁl_ (Page 546) O to /a8 we see soon, Citing Vieitzman's
or Boone_'_a_, alteniten

&\testimony directed readers to it and Posner does not we want his r.aders to know the

truth he suppressed from his book.
- il v “
And that 'l:rut\fis that the rifle he said as me rely—ca dropped casually was in

fact hidden so complotely that Weitzman decided that tbis deseriotion just quoted fell
short of how completely it was hidden. As we reswe guotation umhat Posner knew from
WhTtewash with what Weitzman testified to, he said it was better hidden that/ the police
pict.:u.res that Posner elso keeps secret reflect:

When shown thres unidentifisd photographs that seem to ba those
the police took, Weltzman gald of the one with the hidden rifle, "it
was more hidden t there" (7H108)., If it had not been so sscurely
hidden, he said, 'we couldn't help but sees it" from the stairway (Ibid).

In addition to his only too graphic testimony sbout the finding
and hiding of the rifls, Weltzman provided information about seeming-
1y meaningful footprints at a place not in conformity with the of-
ficial theories of the crime and about & strange effort to hide a
pleca of the President's slull, All this should hava been valuable
information for the members of the Commission. Why he was not called
to appear before the full Commission is a mystery. Boone, who was
called, did not have such testimony to offer.

Weitzman's testimony about the care and success with which the
rifls was hidden and about the searchers stumbling over 1t without
rinding it is important in any time reconstruction, With the almost
total abaence of fingerprints on a rifle that took and held prints
and the absence of prints on the clip and shells that would take
prints, this shows the care and time taken by ths allesged user of
the weapon. That this version is not in the Report can be understood
balt“by comparison with the version that 1a, . e L

In interviewing Day Posner eliminated any need to cite Day's testimony. But he
did testify as Weitzman and Boone did. When Day was asfed if the rifle had been moved
before he photographed it he evaded direct answer, perhaps because he did not kmowve

But Weitzman did testify that when he found it the rifle was "more hidden "xdem than

in the pictmre. The picture I ked published in Ehitowash on page 211 os ¥ in @
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Lowit et }wwc nisied o, floadeo

had it
commission's volume% J:nccﬂ—t'r‘m'-—in exing _of-—+them —Posner—missed—that, he

ithat the picturc shows from Whiteunsh. It is not necessary to quote all of Day's
testimony (d4H257-8). EEibit 514 (171224) actually proves Weitzmenls point that the
police kept pecling the covering from that =Bl rifle. And before it was all over,

asked agian again on the next page if the rifle had been "removed," Dag responded,
"1 do not remember."

Mr. Day. T met Captain Fritz. Ile wanted photographs of the rifle before
it was moved.

Mr. Berin. Do you remember If Captain ¥ritz told you that the rifle had
not been moved 7

Mr. Day. He told me he wanted photographs before it was moved, If T re-
member correctly, He definitely told me It had not been moved, and the
reason for the photographs he wanted It photographed before It was moved.

Mr. Bers, I am going to hand you what the reporter has marked or what
hag been marked as Commission Bxhibit 718, and usk you to state, If you know,
what this la,

Mr, DAy. This is a photograph made by me of the rifie where it was found
In the northwest portion of the sixth floor, 411 Bl Street, Dallas.

Mr, Berin. I am going to hand you what has been marked as Commission
Exhibit 719 and ask you to state if you know what that Is.

Mr. Day. It s a picture of the portlon of the northwest floor where the
riflte was found. This Is & distance shot showing the stack of boxes.

Mr. Berin. Is Commission Hxhibit T18 a print from the same negative as
Commisslon Exhibit 5147

Mr. DAY. The same negatlve?

Mr. Berin, Yes, sir.

Mr. Day. No, I don't think so. This Is a copy of this picture.

Mr. Beuin. You are saylng 514 was made, I assume, as a copy of T18. By
that you mean a negative, n second negatlve, was made of 718 from which i
< 514 was taken? :

Mr. DaY. Yes, sir.

Mr. BeLin. Otherwise It Is the same?

Mr. Day. Yes, slr.

Mr. Beuin, T18 appears to be a little clearer and sharper,

Mr. DaY. You can tell from looking at the two pictures which is the copy.

Mr, BeLiN. Was any other picture of that rifle mnde In that posltlou?

Mr. DAy, Nos. 22 and 28 were both made,

Mr. Beun. Your pletures which you have marked No. 22 nnd No. 23 were
both made, one was made by you, Is that Commission Bxhibit 718—-

Mr. Day, Yes, sir,

Mr. BELIN. And the other was made by—— \

Mr, DAY, Detective Studebaker, *- J

Mr. BeLin, Whose knee appears?

Mr. Day. Yes, sir; showing. Identleal shots, we just made both to be sure
that one of ua made It, and It would be In focus.

Mr. Berin. For this reason I am Introducing only 718, If that Is satisfactory.

Mr. McCroy. Very well. —

Mr. BeLiN, How did you stand to take the pleture, Exhibit T187

Mr. Day. I was on top of a stack of boxes to the south of where the gun !
wns found.

Even after the protective covering had been partly removed it is apparent that placing
the rifle as it as found took some care and time, should Jave laftmingerprints,
which it did not, and nogﬁ‘ of the eenser cfusideruble amount of time this alox_:ue took is
included in any time recs_gs_truction. notoriously not in Pésner's contrived one,

When a m-ita\géan be this bwtendely thoroughly dishonest when writing about that

most subersive of Orimes, the igsassination if a ’Qsident)hiu word cannot be taken for
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commission's volmei. hio-indexing of—them-Fesner-nisse d—that, e ln_d,:g:/and..kneu

#that the picturc shows from Whitewssh. It is not necessary to quote all of Day's
testinony (41257-8). Ehivit 514 (171224) actually proves WeitzmenUs point that the
police kept peul_m the covering from that FZsl rifle. And before it was all over,

aslcedkégi.aﬂ again on the next page if the rifle had been "pemoved," Dag,raspondad,

"1 do not remember,"

Mr, Day, T met Captaln Fritz. IHe wanted photographs of the rifle before
it was moved.

Mr. Beuin. Do you remember if Captain ¥ritz told you that the rifle had
not been moved ?

Mr. Day. He told me he wanted photographs before It was moved, If I re-
member correctly. He definitely told me [t had not been moved, and the
reason for the photogmphy he wanted It photographed before it wns moved.

Mr, BELIN. I am going to hand you what the reporter has marked or what
has been marked as Commission Bxhibit T18, aud usk you to state, If you know,
what this s,

Mr. Day. This 18 a photograph made by me of the rifie where it was found
in the northwest portlon of the sixth floor, 411 Elm Street, Dallas.

Mr. Berin. I am going to hand you what has been marked as Commission
Hxhibit 710 and ask you to state if you know what that is.

Mr. Day. It I8 a picture of the portion of the northwest floor where the
rifle was found., This Is a distance shot showing the stack of boxes.

Mr. Beuin, Is Commisslon Bxhibit 718 a print from the same negative TR
Commission Exhiblt 6147

Mr. Dax. The same negative?

Mr. Beran. Yes, sir.

Mr. Day. No, I don't think so. This Is a copy of this plcture.

Mr. Berin, You are saying 514 was made, I assume, as a copy of Ti18. By )
that you mean a negative, n second negative, was made of 718 from which |
R 514 was taken? y

Mr. Day. Yes, sir.

Mr, Beuin, Otherwise it is the same?

Mr. Day. Yes, sir.

Mr, BeLix, T18 appenrs to be a llttle clearer and sharper.

Mr. Day. You can tell from looking at the two pletures which is the copy.

Mr,. BeLin. Was any other pleture of that rifle made In that pualt.lnn'}

Mr. Day. Noa. 22 and 23 were both made.

Mr. Beuin, Your pictures which you have marked No, 22 and No. 23 were
both made, one was made by you, is that Counnission Exhibit 718-—-—-

Mr. Day. Yes, sir.

Mr, BELIN. And the other was made by——

Mr. Day. Detectlve Studebaker. " I

Mr, Beuin. Whose knee appears? s o

Mr. Day. Yes, sir; showing, Identleal shots, we just made both to be sure
that one of us made It, and It would be In focus.

Mr. Berin. For this reason I am introducing only 718, if that is satisfactory.

Mr., McCroY. Very well. ~—

Mr. Berin., How did you stand to take the plcture, Exhibit T187

Mr. Day. I was on top of a stack of boxes to the south of where the gun
was found.

Even after the protective covering had been partly removed it is apparent that placing
the rifle as it as found took some care and time, should Have left Oewetd fingerprints,
which it did not, and nogﬁi of the eensexr c:q.nsiderable amount of time thic alone took is
included in any time x'eca“s_truction, notoriously not in P§sner'a contrived one.

When a vrrite\f;éan be this imtemdely thoroughly dishonest when writing about that

P
most subersive cf/&imes s the ussassination if a Fgesident) his word cannot be taken for
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. 4. A
Wwaj}wnﬂ Ty o
Wm&e;{; is beyond belief that anyone could do this for money and for the attention

a diligent and competent publishor coufd and did get him, end then say all ho s:did on
A}

all those radio and TV showd. MMWWMWM in—
_'__.__——_-/

=

adaqun#et\But it is tou early to ask, "can anyone be more dishonests"

Dishonestly as the Commission alse hundled the supposec re-enacjment o{ Ogwrld's
alleged deperturs from the sixth floor, with regard to these pictuees Day the table
of contents for that volume says of the picture, Bxhibit }18 that it is a 'ﬁr"photogaph

g ¢
of the rifle hidden beneath boxes..."(emphasis addedf). jf!fﬁxhihit 719 is described as

"ghowing tho boxes behind which the rifle was concealed." (17H xvii)

xﬁﬂ(gz_m _Pernpibcustonary
In an effort made futile by@aker's own sworn testimony and is his-curbemary lo

Source mode for misninformation, Posner hnd\grlier in his skp skipping s arbund My

t? t0 a make a case that it would have taken Basker much longer to get to where he saw

Oswald in that econd—flgor room itha,rt h? pop—disTgensing machines in it thap| the Commission
Pt L T e f bt Mt | Tatle
stated, —nd nobody had a moryg urgent need to baker W more time thatl

—_—

tire ‘Commission said for its story to have any oes=es credibility at all.f Oswald has to
hav;: time to get inside that employees' room')m—'the automaEn.ég ta’-osure has te have mimme
c¢losed the door slowly an%{%:wald had to have had time to go to the coke machine all
before Baker saw him. The Commission could ngj: make it work out, even with incredible
shorteuts, and it again merely concluded contrary te all its own evidence, that the
impossible was possible. Pé?faner winds up almost two pages on tl';is p(264—-5) with this =m

footnote:

-Haker claimed he encountered Uswaid less than two minutes after the
assassination, and for some it is difficult to imagine how Oswald could have
crossed the sixth floor and been on the second, not out of breath, in such a
short time. The Warren Commission did a reconstruction. Officer Baker re-
created Oswald's actions (including hiding the rifle) and in two tests made it
to the second-floor lunch room, in "normal walking,” in 1 minute and 18
seconds, and in a “fast walk” in 1 minute and 14 seconds (WC Vol. III, p.
254). A Secret Service agent, John Howlett, also completed Oswald's route in
the necessary time, Neither Baker nor Howlett waa out of breath when he
reached the spot where Oswald had been stopped (WC Vol. VII, p. 582).

T e 0]
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It vays to check Posner out. What he cites is a very short, conclusory affidavit
Seout” Shwing dg = T e
in whicl:“ﬂﬁflet oes say at the end, "I was not short-winded." But what else he says,
ﬂndTgea not say, is again utterly destructive of Posnfgr's msda-up case,

Posner's argument and indeed, the path shown in his Appendix A A (pages 480, unnum-
bered and 481) is a direct, straightline path for Oswald from that Soutnaasts:'-host
window to the northwest corner of that $ixth floor. That, of course, $¥eded the
:_m;_mary ~0svald up considerablg. But as Posner certainly knew, that warehouse flooxrg
was pretty solid with stacks of cartoned books. Howlett could not take the path Posner
pretends and the appendix show, because of all those stack books. Howletts's own
acc%'.’nt of what he had to do is, that he went "northerly along the east aisle to the
northeast corner, then westerly along the no%h wall past the elevators to the northwest
corner., There L placed the rifile on the floor."

He not only cou.u‘ not take the shortcut in the appendix that Posmer knew quite
well was impossible,'fh{e also did not go across that éarricade of books to deposit the ¥
rifle as it was deposited, wgeh tool time andare, and thea-e also did not taie the
timé to coneaaﬂ‘ -;;ﬂ%' putting iy "finder" boxes and hiding the whole thing with both
bo}ea and paper. ‘

Iff what first the Commission and now Posner say Oswald did in fleeing his supposed

floes not work, as in the reconstructions it did not,

n sniper's nest/then the crimes is unsolved and Oswgld is acquitted.lt also means Posné T

- __angd
has no book and all 't‘.lxa‘ﬂéle ant to himeBut fhe Commission was willing toTpu.'Ll a few short-—

e 0! Lo Ol

eut in rcconstructing Oswald's time to try to make ity gi,It did not stop there, As the

story is reported truthfully in Whitewpsh (Prret—pagen—35=6 )
S



Marrion L, Baker i1s a Vallas motoreycle policeman who heard the
shots and dashed to the building, pushing people out of the way as
he ran., He 18 the policeman who put hias pistol in Oswald's stomach
in the dramatic lunchroom meeting, The Commission also used him in
8 time reconstruction intended to show that Oswald could have left
the sixth floor and been in the lunchroom in tims to qualify as the
assassin (3H2)1-.70), The interrogator was Assistant Counsel David
W, Belin, Aa aso often happened, despite his understanding of his
role as & prosecution witness, ﬁakez- interjected information the
goomi:aion found inconsistent with its theory., It 1s ignored in the

port.

The time it would have taken Oswald to gat from the sixth-floor
window to the lunchroom was olocked twice (3H253.}). Secret Service
Agent John Joe Howlett disposed of the rifle during the reconstruc.
tions, What he did 1s described as "putting" it away or, in Belin's
words, he 'went over to these books and leaned over as if he were
putting a rifle there?" Baker agreed to this description, But this
1s hardly a representation of the manner in which the rifle had been
80 carefully hidden. With a stopwateh and with. the Howlett stream.
lining, they made two trips. The first one "with normal walking took

us a minute and 18 seconds .,., And the second time we did it at a fast

Walk which took us a minuge and 1 seconds". Dy
. Pl t
Oswald had to olean and hide the rifle and go doimngo 2&; fiz:h-
room and 20 feet inside of it, and a door with an automatic olo.
sure had to shut, This was an additional timo-nonamning factor
1gno§:dttn tl;g Teconstruction and the Report,
@ other hand, the fripst Teconstruction of the t

Sumkl“i':nnzlt:ga.ilsged ?'ll?: tooltr Baker was actually d:neir:: :hs

ords, rom the time I got orp the mot 1
We wal ked the finst time and we Ikind off t time Fron
the mot:nrcgala on into the building" 150, they ool Eine i

B8". Once they got

building, "y did 1t at kind of a trot, I would ’agy, ;:t:azg?b a

real fast run, an open run, It was more of a trot, kind er® [pq.go_?;.j'—ﬁ

— -Ig there any wonder Howlett was not '"short-winded"?

- Imagine an assassin just seuntering off to hide his weapon! They walked

i t get Oswald to that
a Msimulation" to make it work and it still did not work, did not ge

3 i build-
lunchroom until A+gh aftor Baker was therc, and he Viaked walked to and into the

inf in that simulation rather thaty run as fast as he could.

= l
11105.’ could not malke it Wcrk even when there was no eff ()I't made to hide the I'if e as
Mu Ve, Fl-dne

Py tl
it hnd been so effectively and carefully hidden it had not been detected about—eigh

r
time when that space was examined, as we have seen

Ut D P RS E
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a reconstrustion was pure fekery and the "kind
of rz; kiar;g“tt;ggugg trot" was not much bestter. Both Baker and Roy
Pruly, who sccompanied him once inside the building, described 'tnmat
uuuld'hava been expected under bhe circumstances, & mad dash. A hey
were running so fast that when they came to & swinging office ogrd
on tha first floor it jammed for & second. In actuality, Balker ha
sent people carsening as he rushed into the building. had been
certain this bullding was connected with the shooting that he had
immediately identified as rifle fire (3H2,7). The tot%lly“i.nvalid
walking reconstruetion took ;sminutadmd 30 seconds. he "kind of

took a nuts and seconda, .
troti‘h:n;eog:atru:‘tinn of Baker's time began at the wrong place, ‘to
help the Commission just a little more. To compare with the rifle-
man's timing, this reconstruction had to begin after the last shob
was fired, Witnesses the Heport quotess at length deseribe the lei-
sureliness wlth which the assassin withdrew his rifle from the
window and looked for a moment as though to assure himself of his
success, Not allowing for hia leisureliness, the asgassin still
had to fire all three shots bafore he could leave the W ndow, Com-
missioner Dulles mistakenly assumed the Commiasiol;'s reconstruction
was faithful to this necessity. He ul.'::ed Baker, "Will you say what

t time, from the last shot?
tma’!l';: ggan-plussd'Ba.ker simply repeated, "From the last shot." Belln
corrsctad them both, interjecting, "The firat shot (311252?1. Dulle:
asked, 'The first shot?" and was thsn reassured by Baker, "The firs
shot". The minimum time of the span of the shots was established by
the Commission aa l.B seccnds, Hence, that much as a minlmum must
be added to the Baker timing. During this time, according to Baker,
he had "revved up" his notorcyu%slu‘;d ;aa :er‘:ginly driving it at

aster then a welk or "kind of a trot’.
amxgjé:g io this impossibility are e number of improbables, ﬂogga
Truly wes running up the stairs ashead of Baker and saw nothing.h,
retreatsd from & position betwsen the second and third floors when
he realized Baker waa not following him, Heither he nor Baker saw
the door cloaing, as it did, automatically. The door itself had "
only a tiny window, made smaller by the L5-degree angle at which 1
was mounted from the lunnhrgﬁm. ‘Bpklar saw 20 feet through this, ac-
cording to his testimony. (Fafe 37,

—When it was apparent that this reconstruction proved Oswald was not the assassin

rather than that he could have kmmabeen :

< iy

('H/” (Gomm.ssloner M‘len) =+ Dulles was troubled by this teatimony. He asked Baker, "Could

I ask you one question .,. think carefully." He wanted to know if
Oswald's alleged course down from the sixth floor into the lunchroom
apparently could have led to nowhers but the lunchroom. Baker's
affirmative reply was based upon his opinion that a hallway from
which Oswald could also have entered the lunchroom without uainﬁ

the door through which Baker said he saw him was a place where Yswald
"had no business" (3H256). This hallway, in fact, leads to the first
floor, &a Commissioh Exhibit 497 (17215} shows, "It ia the only way
Oswald could have gotten into the lunchroom without Truly and Baker
seeing the mechanically cloased door in motion. It also put Oswald
in the only position in which he could have been visible to Baker
through the small glass in the door. And Oswald told the police he

had, in fact, come up from the first floor,

There are ten references in the Report to this reconstruction,
Two are specific. All conclude the reconstruction proves that Oswald
could have been in the lunchroom before Baker got there and infer
;Imt he oould have come from no other place than the sixth rloor,
he first one (R152-3) says, "The time actually required for Baker
and Truly to reach the second floor on November 22 was probably
longer than in the test runs." The second says, "Tests of all of
Oswald'a movements establish that these movements ocould have been
acoomgiiahad in the time amvailable to him" (R&649).
actly the opposite is the truth, Ignoring the flumery in
these reconatructions and the obvious errors, the Commission itself
proved that the unhurried assasain uguld have required a minute and
1l seconds, And the policeman at a "kind of trot" rather than a
fast run would have required only e minute and 15 seconds less than
the time-span of the shota, or at least four seconds less tims. If
things happensd as the Report alleges, Baker would have been at the
lunchroom before Oswald, And with Baker's gun in his belly, Oswald,
having just killed the President, was "oalm and collscted" (3H252),

( Panpo 3152
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Dulles hit the pay dirt he did not went, that the %ﬂy way Oswald could have gotten
to th: lumchroen before Baker and Truly was by coming up foom the first floor, the way
ths sizth-grade firopout Baler said he "had no business." #nd this is why P;sner had to
do as he did with Caro and ¥hat she actually said and told the FBJ rather than the

. . o . Onar st
various revisions of andd changes ¥% in it. But that moant ke Was not tho assassin so

that was unacceptable. ,

T}mzﬁammi’gzinhﬁ:mexnizthiuc enfnsrdxaitthugyaiexdropontxas anxexpeekzniiness

o S
then secking tiPse escube. The imagined means was not possible:

In following his role as a prosecution-type witness, Baker said
that in going inte fhe lunchroom QOswald was seeking escape, There
13 a door out here," he alleged, "that you can get out and to the »
other parts of the building. This door leads to the conference room.
The next witness in the Commission's recaistruction proved it was nor-
uallymlocked and, spgeifically, was locked that day,

‘ A AL
UPpsner uses livg, Robert Heid tojthat althougn Oswald seemed calmﬁi‘e—{fﬂm.nd his
murbled response when she said the President had been shot to be"strange." She chuld
chuld not malke out what he s=id (page 266) She presented more problems with the Oswald

alleged escape reconstruction and her testimony indicates that sthe %m‘.ssinn vas gh

tat phonying it up on the time:

Gatting Yswald to wherever he had to be to make the Uommission's
reconstruction possible was a never-ending problem. In not a single
case did the time reconstructlons prove the Commission right, Fol-
lowing the fatal Baker reconstruction was one intended to get Oswnld
out of the building in time., This was attempted with Mrs, Hobert A,
Reid, Mrs., Reid's reconatructed time from her view of the motorcade
outside to her desk was rixed at two minutes. When she hegan to pro-
test that 1t was longer, she was interrupted and diverted. Her desk
was near the lunchroom and she recalled seeing Oswald walk past it,
something not confirmed by other smployeses present. The Heport thus
theorizes that, whereas 1{ took Mrs. Reid two minutes to Tun to her
desk from the outside, Oswald could have calmly walked 1t in one min-
ute. But Mrs, Reid shattered the reconstruction by undeviatingly in-
sisting that at the time she saw Oswald he was wearing no shirt over
his T_shirt., All who saw Oswald thersafter without axception aay he
was woaring a shirt, The Report allows no time in 1ts departure re-
construction for Oswald to have gotten his shirt from elsewhem in
cp uf < 5&%

the building. gL
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What then is the actual evidence, not Podner's fabrication, and what does it s&pw and
mean?
TBa The actual official evidence is that Oswald didhot and could not have carried
That ’”’H’\/YL-'\M?’;
a rifle into the buildingy
Thet the bafinket in vixch if had allegedly becn stored and the papmr handmade
paper bag in which he allegedly carried the #ille 4o the bellding 334 not hekb aby
0il on them from the "well-oiled" rifle;
That he could not have been in that Jso-called "sniper's nest" at the time theé shots
were fired;
And on this limited basia, from the actual official evidence only, could not have
been that sixth-flopr assassin,.
it an
}me Posner haé cast Howard Beeen in the role of the best of possible but not
iy ( (puges 247-50) He did this
the only eye—wit-neds &hﬂ allegedly identified Oswald in that windownmnixhmemsex
2
in violent opposition eif his own stated,m if not often adnered to, credo that ‘(4
: Péania :/;M/UW" '
"Pestimony clgoér to the event ml!st be given greater weight"(page 235), #rring the ‘
chosted book for which Breenan had precisely the inf erest Posner cautioned against, that
witnesses could over the years be i)¥fluence, Brennan's ghosted book appeared in 1988,
twenty-five years after the event, and of course he did not wrlte that booke Bug Podner
Just loved it.
In part to continue the narrative most readers today ar& not fami.iar with mombdm
80 they can be inforfed of the official as distinguisned from th- Posner and other versions
@Qnd in part to prpvide still ancther means of ev;v.luatiuﬁ Posner and his book, I conti.&
aith lmha.t,.that earliest of all the books had no trouble fiping #f “and reporting o the
official evidence, with special attention to Breme%{, despite all the doubg:e—ta ’
T w
was the closest thing there was to an actual eye-w:l‘.ness of Os¢ald in that window,
Brennan ceriainly was no‘lj « I emphasize that there is no conspiracy or any other theorizing
e
in it, as there is not in BQy of my books.l state alsom Ehat in all the years since I

wrote that factual,account of the Comission's own evidence /and no erro¥ has been

e
sw shown in any of it, including by the Commission staff, their sycophangsesd now
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by Posner. His dirty trick is to lump all who do not agree with the official story as
what I am not and never have been and thusg he misleads the readeﬂhecuuse my published
work, published before he got the itch for those dirty pieces of silver and fame, proved
his book to be wrong, to be a knowing fraud, So, in repeating this factual acoount of

What that official evidence really is and scid, a time-tested account, in gddition
s

to giving this official fact to the rrader there is a means of comparing wha got

— -1
so fampus over u*ﬁf;ith the reéélity that is not in his bbak:

The Report has no witnesses to Oswald's presumed trip from the
sixth to the second floor. But the Commission had witnesses who
gave svidence proving it impoasible. Jack Dougherty was working
on the fifth floor at the stairway where both elevators were then
located, He saw no one going down the stairs. Three employees
were at the windows on the fifth floor underneath the one from
which the Report says the shots wers fired, They testified. they
heard the empty cartiddge cases hit the floor and the slight ellok-
ing of the opperation of the rifle bolt. But all agreed that even
after the shooting, when they were alerted and in some fear, they
heard no one moving arcund on the sixth fleor (3H181), Nothing but
ailence (3H179). Ten minutes before the shooting, Bonnie Ray Wil-
liama, one of the trio, had eaten his lunch next to this sixth-floor
window (3H173), Asked ",., di1d you hear anything that made you fesel
that thers was anybody else on the slxth floor with you?", he ex-
plained, "That is one of the reasons I left - because it was so
‘ quiet" (3HL78),

Placing Dawald at that sixth-Tloor window was one of the most
unsuccessful tasks of the Report, They had the testimony of but a
- single man, Howard Leslle Brennan, Congressman Gerald R. Ford,

Commission Member, was to desecribe Brennan ms the most important
L of the witnesses in an artiecle in LIFE dated October 2, 196l.
Brennan had alrsSady described himself as a liar when lying served
his purposes, as his own words will show. The Report 8 a section
mislabeled "Eyewitness Identification of Assassin” (R143-9).

This section begins with a prime example of the use of words
to convey meaning that 1s the opposite of the truth. It says,
"Brennan also btestified that Lee Harvey Oswnld, whom he viswed 1n
a police lineup the night of the assassination, was the man he saw
fire the shots from the sixth-floor window of the Depository Build-
ing," It is true that Brennan "viewed" the lineup, although he
appears to be the ons person of whose presence the police have no
written record, But he did not identify Oswald, Two pages later
the Report, in its own way, ascknowledges this by admitting "he de-
clined to make a gositivs idgntification of Uswald when he first
saw him in the pollce Iineup', The fact is that Brennan at no time
at the lineup made any identification (3H147-8)., The nexT sentence
reads, "The Commission, therefors, does not base its conclusions
| concerning the identity of the assasain on Brennan's subsequent
certein identification ,.." How certain Brennan could be of any-
thing he saw or alleged he saw his own testimony will reflect bet-
ter then any description, But the fact is that the Commissipon had
and guoted ho other sc-called eyewitness. In ths balance of this
ssction it refers to the testimony of a number of peopls, none of
whom identified Oawald, Congressman Ford's article stated without
semantica or equivocation that Bremnan "is the only known person
who sctually saw Lee Harvey Oswald fire his rifle at President Ken-
! nedy", Nobody did, as Brennan mdmitted.

The Report imparts a new meaning to words in saying "the record
indicates that Brennan was an accurats observer ..." (RI45).

! says his deseription "most probably" led to the description broad-
cast by the police (R1ll), having forgotten its earlier and contra-
dictory versian that this broadcast was "based prmarilg on Brennan's

i observations" (R5). The earlisr version also concedes Brennan was

| the "one eyewitneas". Between the 12:L5 police broadcast and Bren-

| nan's gtatement to the police the same day, there were changes in

| %rennan's doaeﬂﬁzion but the Heport calls the two descriptions

similar", The pnré quotes the police broadcast of the suspect
‘ ¢ Lilme =% ...k n - - A amaw “a
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However, in s statement made to the Sheriff'a Department imme-
diately after the assassination (19H470), Brennan swore he saw "a
whits man in his early 30's, slender and would weigh about 165-175

ounds, He had on light colored clothing but definitely not a suit,"

he three different and contradiotnr¥ versions of the same police
radio log are discussed elsewhere, he Report here refera to but
two. The description given by all three included "reported to be
armed u}th what 1s belisved to be & ,30 caliber rifle". The logs
reveal 'no clothing description™; Brennan had one available for his
statement at the Sheriff's office, which was mctuslly at the scens
of the assaasination,

How the Report can be vague about the source of the police de-
scription or accept the inability of the police to provide thelir
source when there was but a single eyewitness 1s simply beyond com-
prehension, This is one of the most baslc elements of both the
investigation and reconstructions and cannot possibly be accepted
unless unequivocally stated in the most positive terms,

A page after beginning itas account of the observation of its
"ascurate observer", the Report begins apologizing for him, It
says, "although Brennan testified that the man in the window waa
standing when he fired the shots, most probably he was sltting or
knesling." It does not asy how érennan would have lmown the height,
weight and elothing of a man sitting or kneeling behind a solid
lé-inch wall, Exhibit 1312, previously referrad to, shows a sit-
ting man could not have performed this feat without major contor.
tiona, and his face would have been agalnst a double thickneas of
dirty windows from which the sun was reflecting. Exhibit 1311
(EZBﬂBh) shows a standing man also would have had to fire through
the doubled window,

How accurate an pbserver doea Brennan show himself to be when
under cath? He was questionsd about his obssrvation of the Negro
employees he saw on the fifth floor, He was shown a photograph of
the south side of the building. By accident or design it was rigged
to make identification of the windows in which thess Negroes had
baen as sutomatic as possible, Of the B84 windows in the plcturs,
only four were open, One was at the weatern end of the buillding,
So, in the entire side of the bullding in which thess men had been,
the only windows open just happened to be the same as those 1n which
they actually had been, one at each, at the moment of the assassi-
nation, These were three of the four easternmost windows on the
fifth floor. Of this series of adjoining windows, the only wrong
window was cloaed.,

When shown the pleturs, Brennen at first said he was confused,
The questioning lawyer, with a big fat hint, asked if this was be-
cause some of the wlndows were open., It was not, and Brennan pro-
ceeded with his marking. Firat, he encircled two adjoining windows
on the sixth floor as the gne from which the assassin had fired,
This wea wrong, and only ons had been open, Then he marked the one
wrong window on the floor below as the one in which all the Negroes
had been, Brennan's powers as an "accurate observer' ars pressrved
on page 62 of the Report, Exhibit 477. Although he had spectacularly
upset the law of averages with his fifth-floor identification and
had the assasain shooting out of two windows instead of one, the ex-
planation of this photograph reads: ",..marked by Brennan to show
the window (A) in which he saw a man with a rifle, and the window

(B) on ths fifth floor in which hs saw people watching the motorcade,"

His testimony about what he saw cannot in any way be explained
by the apology in the Report. He testified:

"Mr, Brennan, Well, as it appeared to me he was
standing up and resting againsat the left window sill, with
gun shouldered to his right shoulder, holding the gun with
hla left hand and taking positive &im and fired his last
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shot. As I calculate a couple of peconds, He drew the
gun back from the window as though he was drawing it
back to his side and maybe paused for ancbher second as
though to assure hisself that he hit his mark, and then
he disappeared, And, at the same moment, I was diving
of f of that firewall and to the right for bullet protec-
tion of this stone wall that is a 1little higher on the
Houston sids.

Mr, Belin, Well, let me ask you. What kind of a
gun did you sea in that window?

Mr, Brennan., I sm not an expert on guns, It was,
as I could oghserve, soma type of & high-powsred rifle,

My, Bslin. Could you tell whether or not it had
any kind of a scope on 1t?

Mr, Brennan, I did not observe a scops.

Mr, Belin, Could you tell whether or pot 1t had
one? Do you know whether i1t did or not, or could you
observe that it definitely did or definitely did not, or
don't you know?

Mr., Brennan, I do not know if it had a scope or not.

Mr. Belin, I believe you sald you thought the man
wag standing., Whet do you believe was the position of the
people of the fifth floor that you saw - standing or slt-
ting?

Mr. Brennan, I thought they were standing with their
elbowa on the window sill leaning out.

Mr. Belin, At the time you saw this man on the sixth
floor, how much of the man could you see?

ﬁr_ Brennan, Well, I could see - at ona time he came
to the window and he sat sideways on the window sill. That
wag previous to President Kennedy getting there. Apnd I
could see practically his whole body, from his hips up.
But at the time that he was firing the gun, a possibllity
from his belt up.

Mr, Belin, How much of the gun do you believe that
you saW?

Mr. Brennan, I calculabte 70 to 85 percent of the gun."
(3H1lly )

The men he saw "standing” on the fifth floor were kneeling be-

hind a Toot-high windowsill,
A ter gIEﬁng his statemsnt Brennan went home, getting there

about & guarter of an hour either side of 2:45 p.m, and saw Oswald's
ploture "twice on talevision befors I went down to the pollce sta-
tion for the lineup". At the lineup he falled to identify Oawald.
He admitted to the Commission that he later told a different story
to a federal investigator. This ia Brennan's explanation®

"Mp, Brennan, Well, he asked me - he said, 'You said
you couldn't make a positive identification.' He said,
'Did you do that for security reasona personally, or could-
n't you?' And I told him 1 could with all honesty, bub : B
did 1t more or less for security reaspns - my femily and
myselfl,

Mr. Belin, What do you mean by security reasons for
your family and yourself?

Mr, Brennan. I belleve at that time, and I stlll be-
lieve it was a Communist mctivity, and I felt like thers
hedn't been more than ons syewitness, and if it got to be
a known fact that I was an eyewltness, my family or I,
either one, might not be safe.

Mr, Belin, Well, if you wouldn't have identified him,
might he not have been released by the polica?

Mr. Brennan, Beg pardon?




If you would mot have i{dentifised that

Mr. Balin,
man positively, might he not have been released by the
police?

Mr.
ing factor - greater contributing factor than my personal
reasons waa that I slready knew bthey bad the man for mur-
der, ﬁpd I knew he would not be released,

T

Brennan, No, That had been & great contribut-

The murder of whom?

Mr. Brennag. Of Officer Tippit.

Mr, Belin, Well, what heppened in between to change
your mind that you later declded to come forth and tell
them.you could identify h%m?

v, Brennan, Aftar Yswald was killed, I was relleved
gquite a bit that as far as pressure on myself of somebody
not wanting me to identify anybody, there was no longer
that immediats danger.

Mp, Belin, What is the fmct as to whether or not
your having seen Osweld on television would have affected
your identification of him one way or the other? "

My, Brennan, That is something I do not know." (3H14B)

Belin.

Despite the end of hls fears, Bpeiinan did not communicate with
ths police or federal agents following Oswald's murder, Yet he had
presumed hs was the only eyeultness (3H160). The basis for his al-
laged fears is melted elsewhers in the testimony, startling the
examlner:

"y, Brennan, Well, don't you have photographa of
me tsllr_‘l.ng to the Secret Service men right here?
Mr., Belin. I don't bellieve so.
- Mp, Brennan, You ahould have,
before I got homs - my wife saw 1b.

It was on television

My, Belin, On telsvislon?
Mr, Brennan, TYea.
Mr. Bslin, At this time we do not have them. Do you

vemember what station they were on television?

Mp, Brennan, No. But they had 1%. And I called I
believe Mr, Lish who requeated that he cut those films or
get them out of the FBI. I believe you might know about
them. Somebody cut those films, bscauss a number of times
later the sama films were shown, and that part »as cut out."

(3H150)

And despite the assurance of the Report that Brennan "saw a
rifle being fired" (R5), Brennan testirfied to the contrary. Asked
by Commission Member McCloy, "Did you see the rifle discharge, did
you ses the recoll or the £lash?" Brennan replied, "No" (3H15L).

Almost all of Brennan's t&atimung is prepoaterous and impossible.
But of ons thing there is no doubt: e spoke to the police immedi-
ately. As though it were sumot&ing unusual, he testified he may have
yun across the street "becauge have & hablt of, when something has
to be done in a hurry, I run”. He reported the rifle on the sixth
floor (3H145). He also inserrectly sald he spoke to Secret Service
Agent Sorrels st that time, but Sorrels was not there.

This was about 10 minutes before the alert was broadcast and
within seconds the whole arsa was alive with radioc-equipped police
vehicles. At least one, Sergeant D. V., Harkness, was parked on that
corner bsfore the assassination, Ho explanation of the cruclal-de=—" "
lay of about 1l minutes is offerad, nor was ons asked for. ~The=Re~ ¢4
poré baa-no»queuticn54aboubahhafabsuuna*ur—nny—imﬁéaliﬁa‘arrucbad, ik
organized.aaarnh_arnthe)buitﬂing-ur—uf—&hﬁ—area—uﬁ—the—af*th—floor ! L;,
frqm_uhiah_tgg_§hotq_ggd_rspurkedlyJacon—ftrodT*-Tt-uought—ho—apolo-JJ
Eiza for the Tfallure of the pollice to geal the bullding, It says, sz,
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THRERX ﬂ?(e fact of the assassination is not in Posner's book nor was telling it
his intention. The dishonsst'Jis wnending and, without this permeating dishonesty, he
'@i has no boolke mjenevewha;%‘éqm\e%‘%ﬁ up to it&gmi"a't-htshﬁest s
rhis—dishenesties. I-H.@prescnting estnﬁlished fuet is his forte and Amitting what
he knows and it mE true is one of ¥=5& the means by which he has undert/e;ﬁnn.to
rewrite the truth about the assassination, whafever his mot:‘];e or motives ziy bes

Hezhavexyeixin mexifoiberaixizranythingxolsubichrierixznekzeapabinzx

Wnert UWhat he has done has among its requirem nts ignoring the truth.

That- ed
Bhbs—is prosents no prblem to Posner.
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